

—one by the honourable Member for Scarborough Centre (Mrs. Browes) concerning the labelling of food ingredients (342-7541);

—one by the honourable Member for Kingston and the Islands (Mr. Milliken) concerning the Goods and Services Tax (342-7542);

—one by the honourable Member for Oxford (Mr. Halliday) concerning the Young Offenders Act (342-7543);

—one by the honourable Member for Dartmouth (Mr. MacDonald) concerning the Goods and Services Tax (342-7544);

—one by the honourable Member for Okanagan—Similkameen—Merritt (Mr. Whittaker) concerning the Goods and Services Tax (342-7545);

—seven by the honourable Member for Port Moody—Coquitlam (Mr. Waddell) concerning Bill C-284, An Act to amend the Broadcasting Act (distribution undertaking) (342-7546 to 342-7552); and

—one by the honourable Member for Broadview—Greenwood (Mr. Mills) concerning the Goods and Services Tax (342-7553).

## GOVERNMENT ORDERS

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-40, An Act respecting broadcasting and to amend certain Acts in relation thereto and in relation to radiocommunication, as reported (with amendments) from a Legislative Committee.

Pursuant to Standing Order 76(5), the Speaker selected motions numbered 1 to 6, 8 to 10, 12 to 15, 17 to 24, 26 to 28, 30 to 36, 39, 40, 42 and 44 to 50.

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Harvard, moved motion numbered 1,—That Bill C-40 be amended in Clause 2 by striking out lines 7 to 15 at page 1 and substituting the following therefor:

““broadcasting” means any radiocommunication in which the transmissions are intended for direct reception by the general public, whether or not such transmissions are encrypted;”

Mr. Edwards, seconded by Mr. Fretz, moved motion numbered 2,—That Bill C-40 be amended in Clause 2 by striking out line 28 at page 2 and substituting the following therefor:

“another undertaking or person;”

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Harvard, moved motion numbered 3,—That Bill C-40 be amended in Clause 2 by striking out lines 32 to 35 at page 2 and substituting the following therefor:

“enlighten or entertain;”

—une par l'honorable député de Scarborough—Centre (M<sup>me</sup> Browes) sur l'étiquetage des ingrédients des produits alimentaires (342-7541);

—une par l'honorable député de Kingston et les îles (M. Milliken) relative à la taxe sur les produits et services (342-7542);

—une par l'honorable député d'Oxford (M. Halliday) sur la Loi sur les jeunes contrevenants (342-7543);

—une par l'honorable député de Dartmouth (M. MacDonald) relative à la taxe sur les produits et services (342-7544);

—une par l'honorable député d'Okanagan—Similkameen—Merritt (M. Whittaker) relative à la taxe sur les produits et services (342-7545);

—sept par l'honorable député de Port Moody—Coquitlam (M. Waddell) sur le projet de loi C-284, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (entreprise de distribution) (342-7546 à 342-7552); et

—une par l'honorable député de Broadview—Greenwood (M. Mills) relative à la taxe sur les produits et services (342-7553).

## ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du projet de loi C-40, Loi concernant la radiodiffusion et modifiant certaines lois en conséquence et concernant la radiocommunication, rapporté avec des amendements par un Comité législatif.

Conformément à l'article 76(5) du Règlement, le Président choisit les motions numéros 1 à 6, 8 à 10, 12 à 15, 17 à 24, 26 à 28, 30 à 36, 39, 40, 42, et 44 à 50.

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Harvard, propose la motion numéro 1,—Qu'on modifie le projet de loi C-40, à l'article 2, en retranchant les lignes 26 à 33, page 2, et en les remplaçant par ce qui suit:

««radiodiffusion» Toute radiocommunication dont les transmissions, encodées ou non, sont destinées à être reçues directement par le public en général.»

M. Edwards, appuyé par M. Fretz, propose la motion numéro 2,—Qu'on modifie le projet de loi C-40, à l'article 2, en retranchant la ligne 41, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit:

«radiodiffusion est délégué à une autre entreprise ou personne.»

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Harvard, propose la motion numéro 3,—Qu'on modifie le projet de loi C-40, à l'article 2, en retranchant les lignes 12 à 14, page 1, et en les remplaçant par ce qui suit:

«divertir.»